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Aan: College van B & W, gemeente Druten
Afschrift aan; Raadsleden gemeente Druten
Bijlage: Verslag omwonenden Informatiebijeenkomst 26 sept. 2018

Deest, 22 februari 2019

Betreft: Zorgen over plan SBNL voor zonnepark op Uivermeertjes

Geacht college,

Bijgaand ontvangt u het verslag dat wij als omwonenden op 7 december 2018 
stuurden aan SBNL Natuurbeheer, om onze zienswijze kenbaar te maken op het 
verslag en de omwonenden-informatiebijeenkomst op 26 september 2018. 
Onderwerp was het plan van SBNL en zonneparkexploitant Groen Leven om een 
zonnepark op de Uivermeertjes aan te leggen.
Tot op heden hebben wij van SBNL geen reactie ontvangen.

Eerder, op 3 december 2017, hebben wij u al een brief gestuurd om onze zorgen 
kenbaar te maken. Tot op heden hebben wij daar nog geen reactie op ontvangen.

Zoals u in het bijgevoegde verslag kunt lezen, hebben wij vraagtekens bij de 
handelswijze van SBNL als natuurbeheerder. SBNL heeft van de gemeente Druten 
opdracht gekregen de Uivermeertjes te beheren als natuurgebied. Daar zijn ook 
middelen voor beschikbaar.

Ook hebben wij twijfels over de bedoelingen van SBNL met het 'verhuren’ van de 
Uivermeertjes voor de aanleg en exploitatie van een zonnepark. Heeft het gebied 
volgens SBNL nauwelijks natuurwaarde? Gaat het om klimaat-idealisme of zijn de 
financiële opbrengsten vooral interessant? Heeft SBNL überhaupt recht op deze 
eventuele opbrengsten?

In advies- of beleidsnota's (van bijv. de GNMF) worden natuurgebieden niet 
genoemd als eerst aangewezen plek voor het aanleggen van zonnevelden. Wij zijn 
dan ook verbaasd over het gemak waarmee de Uivermeertjes is aangewezen als 
mogelijke locatie voor een zonneveld.

Wij roepen de gemeente op om goed in de gaten te houden wat er nu en in de 
toekomst met de Uivermeertjes moet gebeuren, en of dit overeenstemt met 
eerdere afspraken en doelstellingen op de lange termijn. We maken ons hier als 
omwonenden zorgen over.

Daarom hebben we een aantal concrete vragen voor de gemeente Druten:



1. Op welke manier treedt de gemeente dit plan voor een zonnepark tegemoet?
2. Hoe werkt de procedure voor zo'n plan? Zijn er al stappen ondernomen?
3. Hoe en wanneer worden de burgers/omwonenden erbij betrokken?
4. Worden wij als omwonenden geïnformeerd over de gang van zaken?
5. Hoe evalueert de gemeente de rol van SBNL als natuurbeheersorganisatie van 

de Uivermeertjes (bijv. na een periode van 5 jaar)?
6. Voor wie is de huuropbrengst als het zonnepark er komt? Hoe zit het met het 

eigendom; van wie is het water?
7. Hoe wegen de belangen mee van onder meer omwonenden en 

visverenigingen?

Wij bedanken u alvast voor de te nemen moeite en hopen spoedig uw reactie te
vernemen.

Met vriendelijke groet,
namens de omwonenden van de Uivermeertjes

Ans ter Voert 
Cor Litjens
Van Heemstraweg 2A

Vashti Bolwerk 
Van Heemstraweg 6

Hanneke Tax
Van Heemstraweg 12B


